
ZÁPISNICA 
zo zasadnutia Komisie ochrany verejného poriadku  pri Mestskom 

zastupiteľstve v Rožňave 
zo dňa 15. 2. 2021

Prítomní: podľa prezenčnej listiny

Program rokovania:

1. Otvorenie, schválenie programu rokovania – R. Ocelník
2. Koncepcia rozvoja školstva v meste Rožňava na obdobie 2021 - 2026 s výhľadom do 

roku 2030 – Mgr. Tamásová
3. Správa o činnosti Mestskej polície Rožňava za rok 2020 – Ing. Hanuštiak
4. Plán činnosti Mestskej polície Rožňava na rok 2021 – Ing. Hanuštiak
5. Zásady pre určovanie vyhradených parkovacích miest pre držiteľov preukazu osoby 

s ŤZP – prehodnotenie – Mgr. Halyák
6. Plnenie uznesení – Mgr. Halyák
7. Rôzne
8. Diskusia
9. Záver

K bodu č. 1: Otvorenie, schválenie programu rokovania – R. Ocelník

Rokovanie  komisie  sa  uskutočnilo  prostredníctvom  videokonferencie,  viedol  ho 
predseda komisie  Roman Ocelník,   ktorý privítal   členov komisie   a  oboznámil   ich  s  
programom rokovania. 

Uznesenie  č.  01/02/2021: Komisia  schvaľuje  program svojho rokovania  dňa  15.  2.  2021 
podľa pozvánky.

Hlasovanie: Za: 5 (Ocelník, Mgr. Bischof, JUDr. Kerekešová, Ing. Hanuštiak, Ing. Szabad)
        Proti:  0
        Zdržal sa: 0

                    Nehlasovali: 0
                    Neprítomní: 2 (Mgr. Gonos, Piku) 
                   

K bodu  č. 2: Koncepcia rozvoja školstva v meste Rožňava na obdobie 2021 - 2026 s 
výhľadom do roku 2030 – Mgr. Tamásová

Uznesenie č.  02/02/2021: Komisia odporúča schváliť  Koncepciu rozvoja školstva v meste 
Rožňava na obdobie 2021 - 2026 s výhľadom do roku 2030.

Hlasovanie: Za: 6 (Ocelník, Mgr. Bischof, JUDr. Kerekešová, Ing. Hanuštiak, Ing. Szabad,  
                    Piku)

        Proti:  0
        Zdržal sa: 0

                    Nehlasovali: 0
                    Neprítomní: 1 (Mgr. Gonos)
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K bodu č. 3: Správa o činnosti Mestskej polície Rožňava za rok 2020 – Ing. Hanuštiak

Mgr.  Bischof  sa  opýtal  náčelníka  MsP  na  poškodzovanie  a vyvracanie  nových  nádob  na 
komunálny odpad v poslednom období. Náčelník uviedol, že vec je v štádiu objasňovania.

Uznesenie č. 03/02/2021: Komisia berie Správu o činnosti Mestskej polície Rožňava za rok 
2020 na vedomie.

Hlasovanie: Za: 6 (Ocelník, Mgr. Bischof, JUDr. Kerekešová, Ing. Hanuštiak, Ing. Szabad,  
                    Piku)

        Proti:  0
        Zdržal sa: 0

                    Nehlasovali: 0
                    Neprítomní: 1 (Mgr. Gonos)

K bodu č. 4: Plán činnosti Mestskej polície Rožňava na rok 2021 – Ing. Hanuštiak

Predseda komisie sa pýtal náčelníka MsP na prijímanie nových príslušníkov. Náčelník 
uviedol, že kritériá na prijímanie nechcú znižovať a uprednostňujú kvalitu pred kvantitou.

Uznesenie č. 04/02/2021: Komisia odporúča schváliť Plán činnosti Mestskej polície Rožňava 
na rok 2021.

Hlasovanie: Za: 6 (Ocelník, Mgr. Bischof, JUDr. Kerekešová, Ing. Hanuštiak, Ing. Szabad,  
                    Piku)

        Proti:  0
        Zdržal sa: 0

                    Nehlasovali: 0
                    Neprítomní: 1 (Mgr. Gonos)

K bodu č. 5: Zásady pre určovanie vyhradených parkovacích miest pre držiteľov pre-
ukazu osoby s ŤZP – prehodnotenie – Mgr. Halyák

Uznesenie č. 05/02/2021: Komisia prerušuje rokovanie o tomto bode a neodporúča ho predlo-
žiť na najbližšie rokovanie mestského zastupiteľstva.

Hlasovanie: Za: 6 (Ocelník, Mgr. Bischof, JUDr. Kerekešová, Ing. Hanuštiak, Ing. Szabad,  
                    Piku)

        Proti:  0
        Zdržal sa: 0

                    Nehlasovali: 0
                    Neprítomní: 1 (Mgr. Gonos)

K bodu č. 6: Plnenie uznesení – Mgr. Halyák
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Uznesenie č. 06/02/2021: Komisia berie plnenie uznesení na vedomie.

Hlasovanie: Za: 6 (Ocelník, Mgr. Bischof, JUDr. Kerekešová, Ing. Hanuštiak, Ing. Szabad,  
                    Piku)

        Proti:  0
        Zdržal sa: 0

                    Nehlasovali: 0
                    Neprítomní: 1 (Mgr. Gonos)

K bodu č. 7: Rôzne

Neboli predložené žiadne príspevky.

K bodu č. 8: Diskusia

JUDr. Kerekešová poukázala na vandalizmus na zimnom štadióne. Ing. Hanuštiak uviedol, že 
v okolí štadiónu nie sú mestské kamery, ide o trestný čin. Odporučil spýtať sa na vec riaditeľa 
Technických služieb, či vec riešil.

K bodu 9: Záver

Predseda komisie poďakoval prítomným za účasť a zaželal im príjemné prežitie týždňa.

          Mgr. Juraj Halyák          Roman Ocelník
           tajomník komisie                     predseda komisie


